

Referat Vandel Udviklingsråd

Dato/tid	31. Mar 2025 kl. 19.00-21.00
Sted	FUTURUM, lokalerne i østfløjen.
Indbudte	Bestyrelsen: Mette Jensen, Kristian Bøtkjær, Rikke Steen Jørgensen, Ronni Jack Vennberg + lokale foreninger
Deltagere i mødet	Mette Jensen, Kristian Bøtkjær, Rikke Steen Jørgensen, Ronni Jack Vennberg, Karen Margrethe Damkjær, Hanne Damgaard Hansen, Søren Pallesen, Henrik Søndergaard, Jensine Grøndal.

Pkt.	Dagsorden	Referat	Beslutning
1. 2 min.	Godkendelse af referat.	Referatet ser fint ud.	Godkendt.
2. 20 min	Orientering fra bestyrelsen	Vi skal finde en dato hvor vi kan invitere nogle fra byrådet ud, så de kan se alle de aktiviteter vi gennemfører. Evt en sommerfest. Vejle kommune er blevet indstillet til en pris for klimalandsbyen ved Kommunernes Landsforening. Kristian og Thyge Bjerring har lavet et interview initiativerne bag projekter.	Med hensyn til en evt sommerfest bliver det noget det nye udviklingsråd skal aftale. Vi skal finde ud af hvem der skal inviteres fra kommunen på det tidspunkt. Mette hører jørn om han vil være med lige som sidste år. Vinderen til KL findes i slut april.
3. 5 Min	Dårlig belysning i skolegården v/Kristian	Kristian har skiftet alle pærer i skolegården samt sat den automatisk tændingsdtid op. Der er også købt ekstra lys og pærer som skal monteres for mere lys.	Vi skal have lavet et opslag hvor vi efterspørger hjælp til at få sat det ekstra lys op. Kristian gør det.
4. 5 Min.	Skadedyr i køkken v/kristian	Efterskolen har nævnt at der er sølvkræ (store sølvfisk) i køkkenet på gulvene nogle gange når de kommer ind til deres timer.	Vi køber nogle sølvkræ fælder i Matas og får sat op. Mette køber det
5. 5 min.	Anskaffelser af hårde hvidevare til køkken og bagerste rum V/Kristian	Kristian arbejder stadigvæk på at få nogle kogeplader til det bagerste rum samt 2 køleskabe til køkkenet og 2 opvaskemaskiner	Vi afventer med at installere mere til efter udbuddet stopper 1 maj.
6. 5 Min.	Forespørgsel på brug af den gamle inspektørbolig til klub for unge i Vandel v/Kristian	Intet nyt da de 2 unger der skal stå for det er på efterskole.	Vi henlægger det indtil kristian hører mere fra de 2 unge der vil stå for det.

7. 10 min	Forespørgsel på lån af lokaler til at lave børnelegeposer og leg på legepladsen ved Futurum af børnevejleder fra Give. v/Kristian	Kristian har haft et møde med en børnerådgiver her i januar som godt kunne tænke sig at bruge den lange gang ud til legepladsen og det gamle lokale ved siden af borgerforeningens rum. Og så holder åbent for børn og evt dagplejer til leg 3-6 gange om måneden.	Det vil give os endnu flere åbningstider i Futum, men Kristian har bedt om at få materiale fra hende tilsendt. Hun havde lavet nogle fine plancher jeg gerne ville vise resten af Udviklingsrådet. Vi afventer stadigvæk dem.
8. 10 min.	Opfølgning på by syn 2024 samt tilmelding til by syn 2025 V/kristian	Kristian har meldt Vandel til igen i år. Der er mange ting der er fikset fra sidste år.	Vi skal have lavet et opslag på facebook en måned før bysynet i september og have efterspurgt emner igen i år. Det skal sendes til Lars Kastberg senest 5 dage før by syn. Rens af byens skilte er lagt ud til byen så det kunne evt være gøre byen ren.
9.	Udlejningsstole og borde fra futurum opdatering v/Kristian.	Da vi har været uden borde og manglet 21 stole til udlejning, er det blevet besluttet at vi skal låse dem ind.	Kristian har lavet en låge af en gammel dør og sat lås på indtil borde og stole i bunden af aulaen. Pt er der 440kr i udlejningskassen til renovation af borde og stole.
10.	Årsmødet	Vi skal have lavet en invitation. Der skal undersøges med mad. Dato skal sættes. Skal der står vi ønsker flere i bestyrelsen K.B modtager genvalg Rikke ønsker ikke genvalg Mette ønsker ikke genvalg Ronni modtager genvalg	Mette har sægt penge fra strakspuljen til mad og det er blevet godkendt. Datoen er sat til 7 maj. Vi bestiller 3 stk smørrebrød plus øl og vand pr deltager der har tilmeldt sig. Tidspunkt er sat til 1730 med mad og årsmødet går i gang kl 19.00 Vi skal have skrevet ned hvad man laver i bestyrelsen til evt nye bestyrelses medlemmer samt lavet et opslag på facebook. Mette og Rikke laver forslag. Det opslag skal op de

			sædvanlige steder i byen.
11.	Udskiftning af lås ved Futurum v/Kristian	Der er stillet forslag ud om at udskifte lås hernede i Futurum.	Det er for dyrt så i stedet køber vi en ringe klokke i jem og fix. Kristian køber en.
12.	Ny bordtennisklub i futurum v/kristian	Der er blevet forespurgt om tilladelse til at der må spilles bordtennis, når vi nu har fået et bord doneret.	Der var positiv stemning og når vi modtager det på mail så tager Rikke sig af det.
13.	Eventuelt	Eltavler skal ses på og en oversigt laves. Der er foreslået at onsdag den 4 juni invitere Superbrugere op til møde kl 17.30 FUTURUM og finder vi ud hvem der stadigvæk svære på listen og have koden Der er foreslået at vi skal have lavet en Rengørings og oprydningsdag Vinduer skal pudses i FUTURUM Den ene af garagerne skal ryddes op, så der er plads til borgerforeningen ting. Frugtlunden skal til ses. Vi skal have købt voksdUER til vores borde.	Søren og kristian har aftalt at mødes 15/4 og gå det igennem. Pusser ser på en evt invitation og sender den ud. Listen revideres og koden ændres efter mødet. Rikke laver opslag og der er foreslået at det bliver afsluttet med Øl, vand og pizza datoen er sat til den 26 april 9-12. Rikke finder firma og pris. Evt til oprydningsdag Mette skriver skovgruppen. Pusser køber voksdug
14.	Punkter til næste møde		Ingen punkter. Pga årsmødet